



International Professional Security Association (Hong Kong)
 Vocational Training Council
 Asian Professional Security Association Hong Kong Chapter
 Jointly Organized

To: All members and friends of IPSA (HK)
 From: IPSA (HK)
 Issue Date: 15th December 2017

Seminar on Anti-Terrorism Facility Security Protection Plan & Vocational Skills Requirements and Facial Identification Technique & Distancing yourselves from accusation of Sexual Harassment

Part I: Although terrorism threat has yet to intrude into Hong Kong, there are signs where copycats have adopted terrorist's mode of attacks using IED, VBIED, etc, to release their deluge of wrath against individuals and/or organizations with their criminal acts. Let alone "Lone Wolves" and self-radicalized individuals who may become an emerging security threat that seriously threaten the stability of Hong Kong society.

Part II: Everybody in the world shares a fair chance of being a victim of robbery, assault or indecency acts etc., whereupon the criminal manages to flee the scene immediate after committing the offence. To facilitate the law enforcement agents to catch the criminal, it is important that the victim not only furnish with the general description of his attacker, he/she should clearly identify the facial description since it is a vital evidence for the law enforcement and judiciary bodies to secure a guilty verdict against the offender.

Sexual harassment is a hot topic recently. People may not be so well aware of what sort of behaviour constitutes an alleged sexual harassment, until someone speaks out publicly and become the subject of police investigation.

Here is the chance for you to know more of the above so as to better equip yourselves to react under any of these situation.

Speaker: Mr. Joshua KWAI, Ex-Military Police Officer of the Singapore Ministry of Defence & Ex-Law Enforcer of the Singapore Police Force

Since Joshua left the public service to join the private security sector in 2007 till current, he has been serving the security industry worldwide as a Security Consultant & Trainer. His areas of expertise are in anti-terrorism solutions, anti-crime solutions, country risk analysis, business intelligence, due diligence, security training, etc., and his consultancy projects track records spread across Asia Pacific. From time to time, he is being invited by major security conference organizers to speak at their events. Apart from this, Joshua is also being invited by an international security journal to contribute articles on addressing today's emerging security threats.

Mr. LAW Ka-keung, a retired Chief Inspector of the Hong Kong Police

Mr. Law has served with the Hong Kong Police Force for over 37 years and most of his services was with the Criminal Investigation Department. He has been the Officer-in-charge of the 'Assault Team' of the Criminal Intelligence Bureau where he acquired valuable knowledge and experience in the facial identification technique. With his experience in the Crime sector of the police force, Mr. Law will also share with us on our should-be behaviours when dealing with person of other sex so as to avoid misunderstanding by the other party.

Venue: Lecture Theater LT042, Institute of Vocational Education (Haking Wong), 702 Lai Chi Kok Road, Kowloon

Date: Tuesday, 16th January 2018

Schedule: 1830 hrs. : Registration, 1900 - 2100 hrs. : Seminar

Language: Cantonese (Supplement with English)

Fees: Admittance is FREE.

Reservations: Booking on a first-come-first-serve basis. Please make early reservation with the following booking slip, email or fax back to IPSA (HK). Deadline: on or before 9th January 2018.

Remarks: Participants will receive an e-Certificate of Attendance after a week.

BOOKING SLIP – Seminar on Anti-Terrorism Facility Security Protection Plan & Vocational Skills Requirements and Facial Identification Technique & Distancing yourselves from accusation of Sexual Harassment on 16th January 2018

To: Administrative Support of IPSA (HK)

Tel: 2205-0418 Fax: 2591-4309 Email: info@ipsa.com.hk

I shall attend the seminar with _____ guests on 16th January 2018.

Names of participants to be printed on the electronic certificate are as follow:

Please give name, **IPSA Membership no.** (if available) and Email address in **block** letter.

_____	Contact Person:	_____
_____	Daytime Tel:	_____
_____	Email or Fax:	_____
_____	Date:	_____



國際專業保安協會(香港)
職業訓練局
亞洲專業保安協會 - 香港分會
聯合舉辦

致：各會員及朋友
由：國際專業保安協會(香港)
發出日期：2017年12月15日

**防恐設施安全防范方案及職業技術要求及
面部識別技術與指控性騷擾指控保持距離講座**

第一部分：雖然依據目前的安全局勢來看香港還未被恐襲威脅入侵，但有趨勢顯示存有犯罪人員抄襲涉恐人員的襲擊手段如使用自製炸彈、汽車炸彈、等向個人和/或機構進行洩憤行為。我們也不能排除在不久的將來會有“獨狼”和自我極端化人員在香港出現成為新一代的安全威脅而嚴重影響香港的社會治安。

第二部分：世界上每個人都有受到搶劫，毆打或猥褻等行為的公平機會，犯罪分子立即逃離現場。為了方便執法人員抓到罪犯，受害者不僅要提供攻擊者的一般描述，還要清楚地識別面部描述，因為這是執法和司法機構的重要證據，確保對罪犯有罪判決。

性騷擾是最近的一個熱門話題。人們可能不太清楚哪種行為構成所謂的性騷擾，除非有人公開發表或成為警方調查對象。

您有機會了解上述情況了，以便在這些情況下做更好的準備。

講者： **郭志豪先生，前新加坡國防部服軍警及前新加坡警察部隊警務人員**
自郭先生在2007年離開了公共服務機構至今，他一直在國際私人保安行業從事安全顧問和培訓教官事業。郭先生的專業領域在於防恐方案，罪案防範，國家風險分析，商業情報採集和分析，盡職調查，保安培訓，等，以及他的安全諮詢項目的成功案例跨越亞洲各地。時不時的郭先生被大型安全會議的主辦單位邀請出席演講。除此之外，他也被國際安全雜誌出版商邀請專為新興安全威脅為課題題寫文章。

羅家強先生，香港警隊退休刑事總督察
羅先生為香港警隊服務超過37年，其大部分時間均為駐守刑事調查科。他曾駐守刑事情報科時擔任其皇牌精之“攻擊組”主管，因而獲取面部識別技術方面的寶貴知識和經驗。憑藉其在警隊處理犯罪的經驗，羅先生亦會與我們分享在與異性相處時的應有行為，以避免對方指控你作出性騷擾行為。

地點： 九龍長沙灣荔枝角道702號香港專業教育學院(黃克競分校)LT042演講廳

日期： 2018年1月16日(星期二)

時間： 1830時：登記 / 1900-2100時：講座

語言： 廣東話(輔以英語)

費用： 免費

報名： 先到先得。截止報名日期：2018年1月9日。請填妥以下表格，以電郵或傳真予本會。

備註： 出席者將於講座後一星期獲發電子證書一張，請參加者填寫清晰電郵地址。

**報名回條 - 2018年1月16日防恐設施安全防范方案及職業技術要求及
面部識別技術與指控性騷擾指控保持距離講座**

致：國際專業保安協會(香港) - 行政支援
電話：2205-0418 傳真：2591-4309 電郵：info@ipsa.com.hk

本人及 _____ 出席者將參加2018年1月16日之講座

(請以英文正楷填寫出席者姓名及會員編號(如有)，有關資料將印於電子證書。)

聯絡人： _____
日間聯絡電話： _____
電郵或傳真： _____
報名日期： _____